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Beste inwoners
Nieuwjaar is al eventjes gepasseerd en onze groep maakt  
ondertussen al achttien maanden samen met de liberale,  
groene en socialistische partijen het bestuur in onze  
gemeente. De verandering in september 2021 was de enige  
juiste beslissing voor onze gemeente. Vindt u ook niet?  
Het vertrouwen in de coalitie groeit nog altijd. Dat kan  
niet gezegd worden van de partij die nu voor het eerst geen 
deel meer uitmaakt van de meerderheid.

U heeft ongetwijfeld gemerkt dat wij stipt onze beloftes  
nakomen. Er zijn al heel wat zaken gerealiseerd, andere  
staan nog op de planning. We krijgen waardering voor ons 
harde werk. En hoe langer hoe meer krijgen we (financiële) 
steun vanuit hogere overheden, want ook zij zien dat onze  
voorstellen goed zijn. Hiervoor krijgen we hulp:

    De riolering in de Zonnebekestraat en Poelkapelle- 
Langemarkstraat. Daardoor kunnen we die twee  
gemeentewegen aanpakken.

    Het project van de pastorij in de Madonna.
    Er komt een rollatorpad in het woonzorgcentrum.
    De festiviteiten bij het Guynemermonument en  

de Canadien.

Beleid voeren en opdrachten uitvoeren met middelen die we 
krijgen, zo hoort het toch. U, de inwoner, hoeft er niet voor te 
betalen via plaatselijke belastingen.

Beleidsruimte vrijmaken betekent dat we grote uitgaven in  
samenwerkingsverbanden in vraag durven te stellen. De  
dotaties die onze gemeente moet geven aan de hulpverlenings-
zone zijn niet correct en zelfs wraakroepend: binnenkort  
betalen we jaarlijks tot 200.000 euro te veel. Maar er wordt 
vanuit onze gemeente actie tegen ondernomen. Ondertussen 
hebben we nog met enkele verrassingen uit het verleden af  
te rekenen. Herinnert u zich nog de dorpskernvernieuwing? 
Die kostte ons plots 600.000 euro meer. Ook de kosten voor  
de Houthulstseweg zullen nog een tijdje nazinderen.

Maar nu staan er bekwame en goede 
kapiteins aan het stuurwiel. Zij nemen 
tijdig actie. Dat doen ze ten voordele van 
u, inwoner van Langemark-Poelkapelle. 
Wij hebben er alle vertrouwen in.

Joeri Demonie, voorzitter

Eetfestijn
Wanneer? Zaterdag 18 maart 2023 om 18.30 uur
Waar? Feestzaal Caracas (Boezingestraat 115,  Langemark-Poelkapelle)
Voor wie? Iedereen is welkom, zowel leden als niet-leden.
Prijs? Leden: 35 euro per persoon; niet-leden: 70 euro per persoon.

U kan zich tot en met 12 
maart inschrijven door het 
gepaste bedrag te storten 
op BE87 75 12 0933 1494 
met vermelding van uw 
naam, het aantal aanwezige 
volwassenen en ‘eetfestijn 
N-VA’. Bevestig ook zeker 
uw aanwezigheid door te 
bellen naar José Victoor op 
het nummer 0498 28 64 76.

Kent u Michel Roussel al?  
Hij is ons nieuwste bestuurslid

    Naam: Michel Roussel

    Leeftijd: 68 jaar 

    Beroep: gepensioneerd 
metaalbewerker

    Partner: al 47 jaar gelukkig 
getrouwd met Christine 
Victoor 

    Woonplaats: al 47 jaar in 
Langemark

    Geboorteland: Frankrijk

    Nationaliteit: Belg sinds 2015

    Hobby’s: computers, vliegtuigen en modelbouw

    Functie bij N-VA: computerwerk voor de ledenadmini- 
stratie bij de partij die altijd al mijn voorkeur heeft.
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Nieuwe lokalen voor KSA Bikschote 
Zitten uw kinderen bij de KSA? Dan heeft u vast al gemerkt dat de KSA vorige week vijf 
nieuwe lokalen heeft gekregen. En dat was nodig. De containers zaten vol met schimmel  
en ongedierte. Tristan Bruynsteen en Jos Meersch zijn tevreden met de oplossing van het 
Team Nieuw Bestuur.

De investering in de nieuwe containers voor de KSA is een onderdeel van het masterplan voor Bikschote. “In 2019 al dachten we  
na over de toekomst van Bikschote. De kerk is in slechte staat. Daaraan moet iets gedaan worden”, zegt schepen van Jeugd Peter  
Vantomme .“De school is ondertussen ook al honderd jaar oud en de containers van de KSA zouden ook niet meer lang meegaan.  
We hebben al een aantal stappen ondernomen voor de kerk en de school op lange termijn, maar de KSA had op korte termijn een 

oplossing nodig. Die oplossing bestaat uit vijf nieuwe containerunits 
met een totale oppervlakte van 100 m² voor 162.000 euro.”

“De technische dienst deed de voorbereidende werken: de nuts- 
leidingen, rioleringen en funderingsblokken”, zegt Peter. “Vorige 
week leverde de firma Sibelco de containers. De units bestaan uit een 
stockageruimte, open ruimte voor activiteiten, keuken en wastafeltje. 
Er is ook een sanitair blok met twee toiletten en twee urinoirs. Enkel 
de verwarming en het logo van KSA Bikschote ontbreken nog.”

KSA Bikschote is opgelucht dat ze eindelijk deftige lokalen hebben. 
Alles is nieuw en werkt op elektriciteit. Ze hebben zelfs airco.

 Jos Meersch
 Tristan Bruynsteen

Hartelijke ontmoeting 
met Theo Francken
Heeft u ook Theo Francken gezien in Ieper? Hij bracht er een 
weekendje met zijn gezin door en voelde zich al gauw thuis in 
onze Westhoek. Theo, een man naar ons hart.

Vrede bewaren
Theo legde een krans neer in de Flanders Fields tijdens de Last 
Post. Vrede is belangrijk en moet blijven in onze vrije, westerse 
wereld. Theo roemde de NAVO als bondgenoot om Poetin tegen 
te houden.

Stikstofakkoord en MAP 7
Theo is burgemeester van de plattelandsgemeente Lubbeek.  
Hij beloofde om samen met ons de uitdaging op Vlaams niveau 
aan te gaan voor een akkoord in het stikstofdossier en in MAP7. 
Daarbij moet een evenwicht tussen de natuur en landbouw 
gevonden worden. Andere partijen in de Vlaamse Regering 
moeten eindelijk eens uit hun pijp komen en water bij de wijn 
doen. Dominique Cool en Joeri Demonie doen dat alvast.

Migratiemodel
“Het huidige Europese migratiemodel is onhoudbaar”, zegt 
Theo. En hij heeft recht van spreken als voormalig staats- 
secretaris van Asiel. Hij is niet te spreken over hoe waanzinnig 
ons land met zijn grenzen omgaat. Heeft u kinderen op straat 

zien slapen toen Theo staatssecretaris van Asiel was? Wij ook 
niet. Toen vonden zulke middeleeuwse toestanden niet plaats. 
Als vader van twee kinderen is hij zeker niet hardvochtig.

Troeven in Vlaanderen
U moet niet wanhopen. Vlaanderen heeft grote troeven zoals 
lage werkloosheidscijfers in onze provincie(s). 

Gericht geld uitgeven
Elke gemeente moet haar uitgaven in het oog houden. Ook wij. 
Daarom besteden we heel zorgvuldig en gericht uitgaven en 
subsidies aan diegenen die het echt nodig hebben.

Een fijne ontmoeting tussen Theo Francken en N-VA Langemark-Poelkapelle

Nieuwe lokalen voor KSA Bikschote

Schepenen Heidi Coppenolle en 
Peter Vantomme bij KSA Bikschote
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Was u ook aanwezig op de kerstmarkt? Onze meter Yngvild 
Ingels in elk geval wel. Op een ijskoude avond in Poelkapelle 
hadden we warme ontmoetingen met onze leden in een  
gezellige tent. U kon niet alleen genieten van een lekker 
drankje, maar ook van heel wat ambiance.

Is uw kind een cadeautje gaan halen bij de kerstman? 
Honderden kinderen waren dolenthousiast. De leden 
van het team feestelijkheden José, Claudine, Myriam, 
Hyacintha en Claudine blikken tevreden terug op de  
volle zaal. De kinderen werden vermaakt door een 
grappige clown en kregen lekkere pannenkoeken, 
warme drankjes en natuurlijk cadeautjes. Bedankt 
team feestelijkheden!

Sfeerbeelden kerstshow en -markt 

www.n-va.be/langemark-poelkapelle

3




